

**Please specify the related csl Mobile Number**  
(please provide one csl Mobile Number only in each form)

**請列明有關之 csl 流動電話號碼**

(每張表格請提供僅一個 csl 流動電話號碼)



**csl MOBILE SERVICES / csl 流動通訊服務**

**Direct Marketing Form 直接促銷表格**

Subject to customer's right indicated by marking the box(es) below or leaving them unmarked, all information in the Mobile service account of the Mobile Number listed above, including customer's contact information, date of birth, service number and service account number, may be used by CSL Mobile Limited ("CSL") in sending to customer notice of gifts, discounts, privileged offers, benefits and any other promotions related either to this service being subscribed or to other kinds of goods and services including telecommunications network services, computer peripheral, accessories and software, secretarial services, personal assistance services, information services and the latest offers on various kinds of products or services including gaming, sports, music, beauty products, electronics, technology, e-commerce, cloud services, mobile payment, travelling, banking, investment, entertainment, transportation, household, fashion, food and beverages, alcohol and tobacco, insurance, education, health and wellness, social networking, media and high-end consumer products and services. Request for access to or correction of personal data or any enquiry about using personal data for marketing activities, including any opt-in or opt-out requests, can be made in writing to the Privacy Compliance Officer at PO Box 9872, GPO, Hong Kong.

按照閣下剔選或留空以下方格所表示之意願，上列流動電話號碼的流動服務賬戶內的所有資料，包括閣下的聯絡資料、出生日期、服務號碼及服務賬戶號碼，可能會由香港移動通訊有限公司 ("CSL") 用作向閣下發出與所選購的服務或其他類型的商品及服務，包括電訊網絡服務、電腦周邊產品、配件和軟件、秘書服務、個人助理服務和資訊服務有關的禮品、折扣、尊享優惠、優惠及任何其他宣傳之通知，以及各種產品或服務的最新情報，包括遊戲、運動、音樂、美容產品、電子產品、科技、電子商務、雲端服務、手機付款、旅遊、銀行服務、投資、娛樂、交通、家居、時尚、餐飲、煙酒、保險、教育、健康及保健、社交網絡、媒體及高端消費產品及服務。個人資料查閱或更改，或任何有關使用個人資料作推廣活動的查詢，包括任何接收或拒收推廣訊息要求，可致函香港郵政總局信箱 9872 號與私隱條例事務主任聯絡。

I, being the registered customer of the above Mobile Number, agree to provide the information required on this form to request **not to** receive notice of any promotional gifts, discounts, offers or materials as suggested above via the communication channel(s) marked with "x" below (Customers please mark "x" in the box(es) below to indicate the communication channel(s) that you do not want).

本人，為上列流動服務號碼的登記客戶，同意提供本表格所需資料以表示**不願意**以下列有"x"勾選的聯絡方式接收上述任何宣傳禮品、折扣、優惠或資訊通知 (客戶請於下列方格以"x"表示不願意使用的聯絡方式)：

direct mail 郵寄;

email 電郵;

SMS/MMS/WAP/APP Push 短訊/多媒體短訊/WAP/APP Push;

phone calls 電話;

pre-recorded voice messages 錄音話音信息。

Remarks 備註:

(i) Submission of this form with the above box(es) left unmarked would be deemed as agreeing to receive notices of any promotional gifts, discounts, offers or materials as suggested above via the relevant communication channels. Customers are recommended to retain at least one communication channel for receiving important messages.

閣下留空以上方格並遞交本表格將被視為**願意**透過相關聯絡方式接收上述任何宣傳禮品、折扣、優惠或資訊通知。建議客戶保留至少一種方式以接收重要訊息。

(ii) The information provided by you herein will be used by CSL in accordance with the Privacy Policy Statement (<http://www.hkt.com/legal/privacy.html>) for processing your request and directly related purposes.

在本表格提供的資料將由CSL根據私隱政策聲明([http://www.hkt.com/legal/privacy\\_c.html](http://www.hkt.com/legal/privacy_c.html))使用，以處理閣下要求及作直接有關目的之用。

(iii) Completed form should be sent to Privacy Compliance Officer at **PO Box 9872, GPO, Hong Kong**. Under normal circumstances, your request will become effective within 10 working days from the day on which we receive your request.

請將填妥表格寄回私隱條例事務主任(香港郵政總局信箱9872號)。正常情況下，閣下提出的要求會於我們收到閣下要求之日起10個工作日內開始生效。

Print Name of Registered Customer

登記客戶姓名

Ref: DM Form (Fnl – Jun 2015)

Signature of Registered Customer

登記客戶簽名

Date

日期